
 
 

 

 

Aan: het college van burgemeester en wethouders van de Gemeente Delft 

Betreft: Schriftelijke vragen inzake Adviesbureaus op de stoel van de ambtenaar 

Datum: 11 oktober 2023 

 

Geacht college, 

 

Recent werd door het actualiteitenprogramma Nieuwsuur onderzoek verricht en gepubliceerd in de 

volgende bronnen: 

 

Link naar het eerste artikel 

Link naar het tweede artikel 

 

Dit onderzoek belicht de toenemende rol van adviesbureaus in de publieke sector en werpt vragen op 

over de impact ervan op het lokale bestuur en de energietransitie-initiatieven. De fracties van Volt, CDA 

en Hart voor Delft vinden  het belang van transparantie, verantwoording en het waarborgen van de 

belangen van onze inwoners essentieel. Daarom stellen wij een aantal  vragen en verzoeken wij om 

verduidelijking over deze bevindingen en het beleid van onze gemeente met betrekking tot de inzet van 

adviesbureaus. We vragen of het college van B&W deze kwesties wil onderzoeken en ons van meer 

informatie kan voorzien: 

 

1. Wat is het beleid van de gemeente Delft met betrekking tot het gebruik van adviesbureaus in de 

afgelopen vijf jaar? Zijn er overeenkomsten met de bevindingen uit het Nieuwsuur-onderzoek? 

 

2. Hoeveel heeft onze gemeente in de afgelopen vijf jaar per jaar uitgegeven aan adviesbureaus? 

 

3. Kunt u aangeven wat de overwegingen zijn om extern in te huren? 

 

4. Kunt u specificeren welke beleidsterreinen door deze adviesbureaus zijn ondersteund?  

 

5. Zijn hier trends in te onderscheiden? 

 

6. Zijn er interne richtlijnen of protocollen voor de samenwerking tussen ambtenaren en 

adviesbureaus en interims, en zo ja, kunt u deze met ons delen? 

 

7. A. Nemen adviesbureaus taken over van ambtenaren bij de energietransitie in onze gemeente? 

Kunt u voorbeelden en details verstrekken? 

 

B. Wordt de energietransitie in Delft vertraagd als Delft geen advbiesbureaus meer zou inhuren? 

Zo ja, graag een uitgebreide toelichting. 

 

8. Zijn er mechanismen en procesafspraken om de kwaliteit en onafhankelijkheid van adviezen van 

de adviesbureaus en interims te waarborgen? 

 

https://nos.nl/nieuwsuur/collectie/13953/artikel/2490249-experts-adviesbureaus-nemen-taak-ambtenaren-over-bij-energietransitie
https://nos.nl/nieuwsuur/collectie/13953/artikel/2490247-verantwoording-de-inzet-van-adviesbureaus-door-gemeenten-en-provincies


 
 

9. Welke mogelijke voor- en nadelen van de inzet van adviesbureaus ziet u, en welke maatregelen 

worden genomen om eventuele nadelen te ondervangen? 

 

10. Ziet het college redenen om, naar aanleiding van het onderzoek van Nieuwsuur, aanpassingen 

aan te brengen in haar werkwijze en het beleid met betrekking tot externe adviesbureaus?  

 

 

Wij kijken uit naar uw beantwoording. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Volt    CDA    Hart voor Delft 

Jorrit Treffers   Frank Visser   Lisette de Jongh Swemer 

 

 

 


